
Dagsorden

Emne: Møde i
skolebestyrelsen ved
Sortebakkeskolen
Tirsdag den 7.11-
2023 kl.
16.30-18.30
Der vil være lidt
frugt og drikkevarer

Inviterede
deltagere:

Kim Hornbech, Peter Mark
Nielsen, Bente Strunge,
Anna Marie Toftdal, Henriette
Korneliussen, Daniel Bødker
Sindalsen, Mette
Alexandersen, Gitte Rubæk,
Lotte Aggerholm Pedersen,
Louise Krone Heinze, Lau
Mellemgaard Eskildsen,
Esther Blicher Lek, Sophia

Afbud:
Mødedato: Mødeleder:

Peter Mark Nielsen
Evt. afbud til:
Gitte Rubæk
igiru@rebild.dk
Anna Marie
Henriette

Til godkendelse

1. Godkendelse af referat - godkendt

2. Godkendelse af dagsorden- godkendt

3. Økonomi

Vi har holdt tilbage med forbrug, efter besked fra forvaltningen, vi kommer derfor ud af 2023 med

et overskud.

Budget 2024, vi skal af med en portion penge til det nye ejendomscenter, vi skal spare 5% på

specialklasserne ( budgetaftale)

4. Nyt fra elevrådet

Elevrådet har brainstormet på indholdet til trivselsdagen og vil forsøge at lave et nyt indhold i år.

Der vil fortsat være aldersblandede hold. Elevrådet vil også kigge på, om der kan laves turneringer

for udskolingen, nu hvor de har hallen i begge pauser.

mailto:igiru@rebild.dk


Til drøftelse/beslutning

5. Princip for klassedeling - opfølgning fra sidste møde - nyt forslag vedhæftet

- drøftelse af princippet, det rettes til og sendes ud til bestyrelsen som vender tilbage pr.

mail.

6. Opfølgning budgetforliget for 2024 - konsekvenser - drøftet under punkt 3

7. Høringssvar ferieplanen for skoleåret 2024/25 - vi har ikke ændringsforslag til ferieplanen.

8. Orientering fra skolen - PBL

- Det er besluttet at skolerne skal arbejde med PBL - problembaseret læring.

Det er vigtigt med varierende undervisningsformer, for at ramme den brede elevgruppe og

for at skabe motiverende undervisning.

Vi samarbejder med Aalborg Universitet omkring det.

9. Inddragelse af forældre i undervisningen - gæstelærere - hvad og hvordan kan man inddrage

det omkringliggende miljø mere i den daglige undervisning?

- Drøftelse af hvordan vi kan lave en idébank ift. at få forældrene aktiveret.

- Vi drøfter det i lærergruppen og sætter punktet på i skolebestyrelsen igen.

10. Vi vil gerne tage fat i en drøftelse blandt ansatte, elever og skolebestyrelsen om “Hvad er

kvalitet i undervisningen?” Det er tænkt som en værdi/visionsdrøftelse.

- Bestyrelsen arbejde i grupper

11. Medlemmer fra Sortebakkeskolen til den lokale “skole/forældre” i Rebild.

- Der er snart generalforsamling i skole og forældre (Rebild afdeling), Peter foreslår, at

der er en anden fra bestyrelsen som deltager, nu hvor han er blevet formand.

Meddelelser

12. Formand -intet.
Skoleleder Torben Glavind har fået nyt job, vi har derfor opslået en stilling pr 1/1

bestyrelsen vender tilbage ift. deltagelse.
Medarbejdere - vi har fællessang på torsdag, hvor forældrene også er velkomne. Det har

været en fornøjelse de sidste par torsdage. Vi beslutter at vi også inviterer borgere fra
området.

Andre bestyrelsesmedlemmer intet



13. Eventuelt
- evaluering af forældremøder:
Det er vigtigt at der er noget på programmet, at lærerne er forberedte og har noget på
hjertet.
I indskolingen - at lærerne tydeliggør, at det er vigtigt alle bidrager til fællesskabet

Mellemtrinnet/udskolingen - dialog om sociale medier/ alkohol m.m.


